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Zápis z 11. schůze osadního výboru Kojetín ze dne 4.11. 2016 

Přítomni: Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa,Lubomír Holub, Ing. Ivo míček, Jitka Rakušanová,  

Jiří Holub, Antonie Štěpánková  

Vlastníci sousedních pozemků k trase navrženého chodníku: viz samostatná presenční listina  

Za město Nový Jičín : Mgr. Ondřej Syrovátka 
Omluveni: Otto Drescher, Petr Dousek, MUDr. Jakub Syrovátka, Stanislav Hrachovec 

 
K projednání:  
 

1)Veřejné projednání studie chodníku 

2)Reakce města NJ na požadavky a dotazy z předchozího jednání  

3)Podnět Mgr. Gajdošíkové k úpravě délky zvonění kapličky 

4)Mikuláš 2016 

 

Ad1) Veřejné projednání studie chodníku 

Na základě jednotlivých negativních podnětů vlastníků sousedních pozemků s připravovanou 
stavbou chodníku, byla osadním výborem svolána schůze s veřejným projednáním, za účasti 
vlastníků sousedních parcel. Účelem veřejného projednání bylo představit studii projektu 
široké veřejnosti s možnými pozitivními a negativními dopady na život v obci. Předsedou OV 
byly v úvodu prezentovány možné vlivy, které rozdělil na: 
Pozitivní: 

- Bezpečnost chodců na úseku nejvíce frekventované silnice 
- Usměrnění dopravy chodci x vozidla 
- V místě realizace chodníků oprava kanalizace 
- Řízené odvádění dešťových vod z komunikace 

Negativní: 
- V místě přilehlých pozemků k chodníku, ztráta možnosti parkování na veřejném 

prostranství 
- Nutnost přizpůsobení sjezdu a vstupu k jednotlivým pozemkům přiléhajících 

k chodníkovému tělesu 
- Letní a zimní údržba chodníkového tělesa 

Po úvodním představení projektu a výše uvedených vlivů na chod obce byla otevřena diskuze 
se zápisem připomínek: 

- Bude umožněn bezbariérový přístup k pozemkům přilehlých k chodníku? 
- Možná obava z nutnosti vyvolané investice přizpůsobení nebo vytvoření sjezdu – 

vstupu k jednotlivým pozemkům. 
- Ztížení údržby pozemku v prostoru mezi chodníkem a oplocením, zejména v místě 

zvýšení nivelety. 
 
Dotazy byly dle možností zodpovězeny. 
Zúčastnění byli vyzváni k potvrzení presenční listiny (příloha č. 1) s možností označení 
souhlasu nebo nesouhlasu s návrhem varianty č.1 PD. Možnosti využilo 14 zástupců vlastníků 
pozemků z celkového počtu 26 sousedních pozemků. 8 pozemků je proti (z toho 3 souhlasí 
s podmínkou umístění chodníku na protější straně), 6 zástupců vlastníků pozemků je pro. 
Předsedou OV bylo přislíbeno zvážení a projednání s projektantem možnost umístění 
chodníků v parcele č. 66/1, která je vázána na majetkoprávní vypořádáni s vlastníkem 
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pozemku a na možnost reálného technického řešení. V úseku pod zastávkou zvážení jiného 
technického řešení, popř. zkrácení trasy. 
 
Ad2) Reakce města NJ na požadavky a dotazy z předchozího jednání 

K Plánu investic 2017:  

1/Zeď hřiště  - je dokončena 
2/Výkup části pozemku parc.č.168/1 k dokončení ohniště – vedením města nedoporučeno, 
prostor bude dovybaven mobiliářem – OV bude znovu učiněn pokus o zařazení odkupu 
s podrobným vysvětlením zástupcům města. Prostor k odkupu je již v současnosti užíván – 
násyp u houpaček a výsadba, přístup do prostoru houpaček je po soukromém pozemku. 
Jsou zmapovány výměry části pozemku, možnosti výkupu budou s vlastníky předjednány 
OV. 
3/Kontejnerové stání – očekáván návrh řešení p.Leskovjanem – Osadnímu výboru byl 
p. Leskovjanem návrh přislíben v termínu do 3.6.2016, návrh doposud nepředložen. 
Požadujeme pokračovat v realizační přípravě předem odsouhlasené varianty. 
4/Opravy komunikací – budou řešeny v 2017 dle situace 
5/Odvodnění u č.p.40 – bude na jaře 2017 
6/Příprava PD chodník – město očekává stanovisko ke studii 
7/Oprav soc. zařízení hospoda – obchod – přiděleno byt.odboru, sdělení, že bude zařazeno 
do fin. Plánu. Dle informace je zařazeno bytovým odborem v rozpočtu na rok 2017 150 tis. Kč 
8/ Úprava doprav.značení točna – připraveno, dle klimat.podmínek realizace v 2016 
9/Záchytné parkoviště pod Svincem, zastávka BUS -  neřešeno, uvažováno s PD rozhledny, 
která se realizovat nebude- OV : vzhledem ke zvýšené aktivitě LCH Svinec doporučujeme 
místa k parkování připravovat, stávající prostory jsou kapacitně nedostatečné. 
10/Odstranění oplocení bunkru na vrcholu Svinec – oplocení není v majetku města, 
provozovatel trvá na zachování – OV: zaslat žádost na vlastníka oplocení s požadavkem na 
odstranění nebo úpravy nevzhledného oplocení. 

Podněty občanů 

Vyhotovení odborné studie dopravní situace v obci – není jasný cíl studie – OV: O studii 
padla zmínka na veř. schůzi občanů s vedením města – cílem bylo vytipovat opatření, jak 
dopravní zátěž zmírnit a zvýšit bezpečnost – zásadní pro zlepšení je vybudování chodníků, 
což naráží na nesouhlasy sousedních pozemků 

Náměty pro město  
Zahrnutí vybudování zastávky na Čerťáku, včetně osvětlení – vzhledem k vysokému nákladu 
a malému vytížení nedoporučeno městem, příp. solární osvětlení by bylo zastiňováno 
vegetací – OV: po revitalizaci Čerťáku je očekávána větší frekvence návštěvníků, 
navrhujeme zařadit akci např. v delším horizontu, nebo po etapách, akci nedoporučujeme 
zcela zamítnout. Čekající zde nejsou nijak chráněni, ani obrubou. 
 
 
Ad3) Podnět Mgr. Gajdošíkové ke zvonění kapličky - bydlící na č.p.29, žádost o zkrácení 
délky intervalu zejména ranního zvonění – OV: v návaznosti na podnět žádáme město o 
oslovení odborného servisního technika, který zajišťuje seřízení zvonu, zda-li je 
v technických možnostech délku intervalu zvonění upravit - zkrátit bez vynaložení dalších 
prostředků na dovybavení zařízení.  
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Ad4) Mikuláš 2016 – dohodnuto zajistit autobus pro zájezd do loutkového divadla – 
představení pro děti např. Odry, podle loňského scénáře, na 26.11.2016. Na 3.12.2016 
zamluvena chata na Svinci pro uspořádání setkání dětí a rodičů, drobné tvůrčí sezení 
s jednoduchou výrobou se zimní tématikou. Podle možnosti bude připravena pozvánka na 
web, email a vyvěšení. 
 
 
 

 

V Kojetíně 4. listopadu 2016 

Zapsal:Ing. Lumír Zrník 


